
3194
Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de ministers van
Economische Zaken en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
afspraken met betrekking tot
kolencentrales. (Ingezonden 26 juni
2009)

1
Wat is de stand van zaken met de
toezegging in het Sectorakkoord
Energie 2008–2012 dat exploitanten
van nieuwe kolencentrales zullen
laten zien hoe zij binnen het eigen
centralebestand – dus fysiek en niet
via inkoop van ETS-emissierechten –
vanaf 2015 zeer substantieel CO2
gereduceerd zullen hebben?

2
Wat acht u een redelijk te verlangen
CO2-reductie (procentueel of in
Megatonnen) in het centralebestand
van een exploitant van een nieuwe
kolencentrale om «zeer substantieel»
genoemd te kunnen worden?

3
Welke concrete afspraken heeft u
gemaakt over ten eerste de wijze
waarop, en ten tweede de termijn
waarbinnen de exploitanten moeten
aantonen dat zij in hun
centralebestand vanaf 2015 zeer
substantieel CO2 gereduceerd zullen
hebben?

4
Als u hierover geen concrete
afspraken heeft gemaakt: bent u

bereid dit alsnog te doen? Zo ja,
wanneer? Zo nee, waarom niet?

5
Welke concrete afspraken heeft u
gemaakt met exploitanten van
kolencentrales over sluiting van oude,
weinig efficiënte kolencentrales, zoals
aangekondigd in het
Werkprogramma Schoon en Zuinig?1

6
Als u hierover geen concrete
afspraken heeft gemaakt: bent u
bereid dit alsnog te doen? Zo ja,
wanneer? Zo nee, waarom niet?

7
Kunt u voor elk van de huidige acht
kolencentrales in Nederland
aangeven wat de leeftijd, de nog
verwachte levensduur en het
rendement is?

8
Hoeveel van de acht bestaande
kolencentrales vallen in de categorie
«oud en weinig efficiënt»? Om welke
centrales gaat het concreet?

1 Werkprogramma p. 27: «Ook zetten de
exploitanten in op extra bijstook van biomassa
of zelfs het vervroegd sluiten van oude weinig
efficiënte kolencentrales die tot het eigen
productiepark behoren».

Mededeling

Mededeling van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken)
(ingezonden 8 juli 2009)

De kamervragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de ministers van
Economische Zaken en

Volkshuisvesting Ruimtelijke
Ordening en Milieu over afspraken
met betrekking tot kolencentrales (nr
2009ZI2508, ingezonden 26 juni 2009)
kunnen helaas niet binnen de
gebruikelijke termijn van drie weken
worden beantwoord vanwege
overleg dat nodig is met de
elektriciteitsproducenten. Wij hopen u
de beantwoording zo spoedig
mogelijk aan te bieden.
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